
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 8. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 797
Var ministeren bekendt med, at der blev taget en ”vis procesrisiko”, altså en risiko for, 
at det vil blive erklæret ulovligt, hvis det bliver indbragt for EU-Domstolen eller for Miljø- 
og Fødevareklagenævnet i Danmark, i udarbejdelsen af de nye retningslinjer? Og var 
ministeren bekendt med, at der var en ”vis procesrisiko”, da han godkendte de nyeste 
retningslinjer i marts 2024? Der henvises til: nyheden ”Cheminova pumper miljøfarlige 
stoffer ud i et hav, der allerede er forurenet: Miljøministeriet har i årevis undladt at gribe 
ind”, dr.dk, den 28. april 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. maj 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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